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Rady  Miasta  w  Sanoku

mgr  Andrzej  Romaniak

Interpelacia  radnego  Macieja  Drwięgi  w sprawie:

inwe$ęi  drogowych w mieście Sanoku, ze szczególnym uwzględnieniem
dzielnicy  Posada

W  związki  z docierającymi  do mnie  zapytaniami  ze strony  mieszkańców

Posady  odnośnie  działań  inwestycyjnych  na tej dzielnicy  zwracam  się z prośbą

o udzielenie  odpowiedzi  na 2 poniższe  pytania  i przygotowania  odpowiednich

danych:

1) Na  jakim  etapie  znajduje  się  budowa  drogi  ul. Zagumna  - nowy

odcinek  łączący  z ul. Robotniczą  zapowiadany  w odpowiedzi  na jedną

z moich  wcześniejszych  interpelacji  do realizacji  w okresie  2022/2023

z szacowaną  wartością  inwestycji1400  000  zł

2) Jak  przedstawia  się  bilans  inwestycji  na drogach  miejskich  (budowa,

przebudowa)  na  poszczególnych  dzielnicach  miasta  Sanoka  od

początku  trwającej  kadencji  do  teraz  ? Proszę  o przygotowanie

porównania  wartościowego  (wydatkowane  środki)  w dzielnicy  Posada

w porównaniu  do innych  dzielnic  miasta  z wyłączeniem  inwestycji

drogowych  o charakterze  ogólnomiejskim  takich  jak  np.  łączniki.
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